



Dagsorden for Stuenterhuset RUC

mandag d. 12-10-2022 kl 16:00

| | |
|---|-----------|
| Formaliteter | 3 |
| Orienteringer | 3 |
| Overskudsrunde | 3 |
| Adminstration | 4 |
| Budget og regnskab | 4 |
| Kåre går på "orlov" | 4 |
| H | |
| Hjemmebryg er ulovligt | 4 |
| Sanktioner hvis man ikke deltager i arbejdsdagen. | 4 |
| Advarselssystem | 4 |
| Brewery vil bede om mere kælderplads | 5 |
| SILBA Roskilde er semi-inaktive | 5 |
| Queer Culture Club har ansøgt om kontor (bilag 3) | 5 |
| RUC Jamming vil gerne opbevare musikudstyr | 5 |
| Events/kommunikation | 5 |
| Fødselsdagen | 5 |
| Eventpulje | 6 |
| Reklamefilm | 6 |
| HR | 6 |
| Frivilligkontrakt | 6 |
| Arbejdsdagen | 6 |
| Drift/opbevaring/inventar | 7 |
| Lyddæpende stof i rød stue | 7 |
| Kælderplads | 7 |
| CLIQ-nøgler | 7 |
| Afløser til Mikkel | 7 |
| Næste bestyrelsesmøde | 7 |
| Evt. og opsamling | 8 |
| Aftalte opgaver | 9 |
| Bilag | 10 |
| Bilag 1 - Mødereferat | 10 |
| Bilag 2 - Budget | 11 |
| Bilag 3 - QCC ansøgning | 13 |

Til stede: Anna Sund, Jakob Thormod, Magnus Rude, Kåre, Tobias (Toby), Katrine, Mathilde (online)
Afbud: Mikkel, Anso

Formaliteter

- Valg af dirigent
 - Kåre
- Valg af referent
 - Toby
- Godkendelse af dagsorden
 - Godkendt
- Godkendelse af referat fra september møde (Bilag 1)
 - Godkendt

Orienteringer

- AirTames
 - Vi venter på at RUC trækker strøm.
- Projektorer
 - Vi venter på at RUC trækker strøm.
- TV i biblioteket
 - Det er opsat - tak til Thormod og Rasmus.
 - Vi venter på strøm.
- EDU Kitchen har takket ja til at vi omdanner kontoret til lager med dem.
- RUC undersøger stadig om vi kan komme på deres vandfilter-ordning.
- Toby har spurgt om spotlys på huset.
- Nicolai Kaas skal mødes med Kåre ang. leveringer til huset.
 - RUCbars leveringer med lastbil ødelægger vejen.
 - RUCbar deltager til mødet.
 - Kåre har til gengæld bedt Nicolai om nye dørtrin og ny terrasse.
- CLIQ nøgler.
- Kåre er ved at undersøge muligheden for en container i gartnergården.
- RB kontor er tømt og er nu opbevaring.
- Brewery har fjernet køleskabet i forrummet i kælderen som efterspurgt.
- Foreninger skal huske at booke lokaler, hvis de vil bruge dem.

Overskudsrunde

- Hvordan har vi det?
- Lukket punkt.

Adminstration

Budget og regnskab

- Budgettet er opdateret.
- Se bilag 2
- Tobias har opgjort vores råderum.

Kåre går på "orlov"

- Kåre skal skrive speciale og vil derfor gå på SH orlov.
- Tobias tager sig af formandsopgaver.
- Anne-Sofie skal være agerende formand i tilfælde af underskrifter.

Hjemmebryg er ulovligt

- Toby spurgte om man må sælge hjemmebryg.
- Juristen svarede kort og kontant.
 - Parafraaseret af Toby:
 - Nej, det er ulovligt. Totalt forbudt.
 - Man må heller ikke holde bar uden bevilling.
- Brewery arbejder på alternative indkomst-løsninger, men de har forstået at de ikke må sælge deres hjemmebryg i huset.

Sanktioner hvis man ikke deltager i arbejdsdagen.

- Kontrakten stipulerer at man deltager i arbejdsdagen.
 - Hvis man ikke deltager (udebliver, eller ikke sender repræsentanter), så får man en advarsel.
 - Hvis der er givet tidligere advarsler, så opsiges kontoret.
 - Ved opsigelse indkaldes foreningen til et møde, hvor vilkårene aftales.

Advarselssystem

- Hvornår har en forening fået nok advarsler?
 - Toby foreslår et "3 strikes and out" system, hvor 3 advarsler i udsmidning af huset.
- Hvordan skal vi dokumentere det?

- Toby foreslår et excel dokument med henvisninger til hvornår de er givet, hvordan (mundtlig/skriftlig) og hvor (Facebook, email, i huset)
- Rude foreslår at vi kører systemet på tid.
- Kåre og Anna erklærer sig enige.
- Kat foreslår "klip i kørekort-reglen"
- Toby foreslår 12-måneders forældelsesregel.
- Det vedtages.

Brewery vil bede om mere kælderplads

- Brewery har fået flere påtaler for uorden på deres kontor.
- Som respons har de bedt om mere kælderplads.
 - Bestyrelsen siger nej.

SILBA Roskilde er semi-inaktive

- SILBA Roskilde er faldet til én aktiv person.
- Vi skal have talt om deres kontor.
Skal de over på fælleskontoret eller det lille kontor?
Et mellemkontor til det aktivitetsniveau er upassende og deres formand er enig. Toby har dog oplyst ham om, at kontrakten teknisk set ikke er brudt, så de kan veto vores forslag.
- Vi tilbyder dem fælleskontor med os eller det lille RB kontor - de kan vælge.

Queer Culture Club har ansøgt om kontor (bilag 3)

- QCC ønsker et kontor. Se bilag 2.
- Vi har et ledigt kontor.
- QCC får et ledigt kontor.
 - Enten det mellemstore (SILBA) eller det lille (RBs gamle).

RUC Jamming vil gerne opbevare musikudstyr

I would like to ask of the possibility to get a locker for us where we could store some instruments, since sometimes it is inconvenient to travel with them for us. We are at least 6 people and we meet weekly at the Student house :)

We will store 2 amps, 2 electric guitars, 1 acoustic guitar, 1 Cajun and potentially an electronic drumset that we don't have yet but if we get the locker, we might get it as well! ☺ This one is not too loud since the sound of it can be turned down and attached to headphones even.

- Vi siger ja.

- Toby taler med dem.

Events/kommunikation

Fødselsdagen

- Mathilde har spurgt om prisen på et band.
- Bandet koster 15.000dkk.
- Mark og Daniel er også spurgt om DJ'ing.
 - Vi booker ikke Marc.
 - Daniel koster ca. 8000dkk.
- Toby har søgt om 50.000dkk
 - Vi har fået dem
- Brainstorm!
 - 25/11-2022
 - Der er samarbejde med RUCbar
 - Reception, hygge ovenpå, osv.
 - Fotograf? Timmo, Gonge?

Eventpulje

- Vi uddeler 10.000dkk.
 - Ingen ansøgere!
- Vi har kontaktet en eventplanlægger, Laura Neel Pedersen, som vil afvikle to events i huset.
- Det er godkendt.
- Græskarskæring i oktober.
- Loppemarked i november.

Reklamefilm

- Hvor langt er vi med projektet?

HR

Frivilligkontrakt

- Der bør udformes en frivilligkontrakt til RUCsound og Papministeriet, så de dækkes af vores arbejdsskadeforsikring.
 - Se evt. RUCsports her:

- <https://docs.google.com/document/d/1bF01Mr-7-GFlmlfzFjwhl3nNg5ffBNv1/edit?usp=sharing&oid=110720652198778024443&rtpof=true&sd=true>

Arbejdsdagen

- Vi har fået 6000dkk.
- Hvad køber vi af forplejning?
- Der er udarbejdet en arbejdsliste.
- Følgende har tilmeldt sig:
 - EDU Kitchen (2 personer)
 - Brewery (2 personer)
 - Tutoring (2 personer)
 - SR (3 personer)
 - RUCsport (2 personer)
 - IC (2 personer)
 - Kamarillaen (3 personer)
 - RUCbar (2 personer)
 - SILBA (2 personer)
- Følgende mangler:
 - Frit Forum Roskilde

Drift/opbevaring/inventar

Lyddæmpende stof i rød stue

- Mikkelt fandt det.
 - Det er meget tyndt. Ikke lydisolerende nok, da der er meget larm.
- Toby har indkøbt molton i 500g i cremefarve.
- Vi skal nu indkøbe stænger
- Rasmus opsætter.

Kælderplads

- Det er disponibelt.
- Man skal spørge om lov, før man bruger det.

CLIQ-nøgler

- Kåre spørger Laila om vores manglende CLIQ-låse.
- Laila har lagt dem frem og de bliver sat af betjenten.

Afløser til Mikkel

- Har vi fået henvendelser?
- Vi har spurgt Niels Baerend personligt.
 - Niels vender tilbage.
- Daniel Bjerregård har udtrykt interesse
 - Daniel er blevet fortalt han skal sende en ansøgning på mailen.
- Opstillinger skal ske skriftligt.

Næste bestyrelsesmøde

- D. 16 november kl. 16:30

Evt. og opsamling

- Ingen punkter.
- Mødet lukkes.

Aftalte opgaver

Kåre

- Orlov

Toby

- Excel-ark over CLIQ-nøgler
- CLIQ-nøgler fordelt til rum
- U4 låsegrupperum

Anso

- Planlæg bestyrelsestur
- Planlæg fødselsdag

Thormod

- AirTames
-

Mikkel

-
-
-

Rude

-
-
-

Anna

- Mail ?
- Lær bookingsystemet at kende?
-

Katrine

- Mail?
- Lær bookingsystemet at kende?
- Udform frivilligkontrakt?

Mathilde

- Planlæg bestyrelsestur
- Planlæg fødselsdag
-

Alle

- 15. Oktober 2022 - arbejdsdag/frivilligdag

Spørgsmålstejn(?) hvis opgaven ikke er aftalt endnu / bekræftet.